
 
 

 
 

Kraków, 9 września 2019 roku  

 

Do  

Jacka Majchrowskiego  

Prezydenta Miasta Krakowa  

pl. Wszystkich Świętych 3-4 

30-004 Kraków  

 

Dotyczy:  ciągu pieszo-rowerowego w okolicach Szpitala w Prokocimiu; 

 

ZAPYTANIE 

 

   Szanowny Panie Prezydencie,  

 

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

z późniejszymi zmianami (Dz. U. Nr 16, poz. 95), zwracam się do Pana z zapytaniem w następującej 

sprawie.  

 

 W związku z postępującą rozbudową Szpitala w Prokocimiu zaistniała konieczność 

rozbudowy infrastruktury transportowej prowadzącej bezpośrednio do poszczególnych budynków 

szpitala. Na skutek przeniesienia placówek i zakładów z obszaru ulic Kopernika i Grzegórzeckiej 

właśnie na teren kompleksu medycznego w Prokocimiu nastąpi gwałtowny wzrost liczby osób 

udających się codziennie na teren szpitala. Lekarze, personel szpitala, pracownicy administracyjni, 

a przede wszystkim pacjenci oraz osoby odwiedzające przebywających w szpitalu będą codziennie 

korzystać z istniejących oraz projektowanych rozwiązań transportowych.  

 Zgodnie z powszechnie dostępnymi informacjami, planowane jest wprowadzenie nowego 

rozwiązania drogowego w rejonie ulicy Jakubowskiego. Co znamienne przebudowy lub co najmniej 

zmiany organizacji ruchu będą wymagały także ulice Wielicka, Kostaneckiego i Medyczna. Niestety 

w żadnej z zaprezentowanych koncepcji nie uwzględniono realizacji ciągów pieszo-rowerowych lub 



 
 

 
 

ścieżek rowerowych. Mając na uwadze, że transport rowerowy jest jednym z kluczowych rozwiązań 

mogących wpłynąć na poprawę jakości powietrza i zmniejszenie korków na drogach, a nadto, iż ilość 

miejsc parkingowych jest poważnie w tej okolicy ograniczona, konieczne wydaje się uzupełnienie 

infrastruktury transportowej o wygodne i bezpieczne połączenia rowerowe.  

 

 W związku z tym zwracam się do Pana z następującymi pytaniami:  

1. Czy możliwa jest zmiana koncepcji przebudowy ulicy Jakubowskiego i wprowadzenie 

ścieżek rowerowych lub szlaku pieszo-rowerowego w ciągu ulicy Jakubowskiego?  

2. Czy planowana jest przebudowa lub zmiana organizacji ruchu ulic Wielickiej, Kostaneckiego 

i Medycznej oraz wprowadzenie ścieżek rowerowych w ciągach tych ulic?  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

 
_________________________ 

Łukasz Gibała  

 


